
گروه سینما و تلویزیون- کارگردان مستند »شهر سوخته«، گفت: کاوش هایی که در 
چندین دهه اخیر در »شــهر سوخته« صورت گرفته بسیاری از یافته های باستان شناسان و 
تاریخ نویســان را دگرگون کرده اســت و این فیلم تلاش دارد تا بخشی از این یافته ها را به 
تصویر بکشد. آیین دیدار مستند »شهر سوخته« با مراسم امضای پوستر از سوی عوامل فیلم  
و حاضرینی چون مهران عباســی انارکی مدیرعامل موزه سینما، بابک بهداد، میترا حجار، 
داود خیام، محمد عارف، محمد حمزه ای، علی صارمیان، بهمن الوندی، لقمان خالدی، امیر 
عابدی، ذبیح الله رحمانی، محمد تاجیک، کتایون جهانگیری، مهدی وحید روش، محسن 
صرافی و… با حفظ پروتکل های بهداشتی و با نیمی از ظریفیت سالن فردوس بدلیل شیوع 
کرونا و حفظ پروتکل های بهداشــتی با اســتقبال حد اکثری روبرو شد. در این مراسم در 
ابتدا ساقی سلیمانی روابط عمومی فیلم بروی سن رفت و ضمن تقدیر و تشکر از حضور 
حداکثری در شرایط دشوار کنونی از اهمیت حمایت مخاطبان هنر و تجربه از فیلم های 
مستقل گفت و ساده ترین راه کار را » هر فرد یک تلفن همراه هر فرد یک رسانه « دانست 

و درخواست کرد فیلم را مورد حمایت و حتی نقد قرار دهند.
وی اکران آنلاین را یک امکان و فرصت اما دیدن فیلم بر روی پرده سینما را نعمتی 
خواند که باید حفظ و حمایت شود، افزود: از عوامل دعوت کرد برای معرفی و توضیحات 
پیرامون این اثر که استاد بهرام بیضایی در دانشگاه استنفورد از آن تقدیر کرده بروی صحنه 
بیایند. در ادامه ناصر پویش کارگردان فیلم مستند داستانی شهر سوخته از اهمیت سینمای 
مستقل گفت و از عوامل فیلم که در سیستان و بلوچستان با فیلم همکاری کردند تقدیر و 
تشکر کرد.  پویش درباره این فیلم توضیح داد: این فیلم درباره منطقه شهر سوخته زابل است. 
شــهری که یکی از بلندترین تمدن های دوران سپیده دم تاریخ را داشته است. کاوش هایی 
که در چندین دهه اخیر در این شهر صورت گرفته بسیاری از یافته های باستان شناسان و 
تاریخ نویســان را دگرگون کرده اســت و این فیلم تلاش دارد تا بخشی از این یافته ها را به 

تصویر بکشد. »شهر سوخته« بخشی از تاریخ ماست که گم شده و دیده نشده است.
وی همچنین از محرومیت این منطقه و چهره جدید و مهم و تاریخی که این فیلم ارائه 
داده و اهمیت تاریخی منطقه شهر سوخته زابل گفت. کارگردان این مستند در ادامه عنوان 
کرد: در وضعیت کرونایی و سخت کنونی باید از حضور تمام شما و حمایت از فیلم تشکر 
ویژه و شایسته ای داشته باشم. به غیر از گروهی که بر روی صحنه حاضر شده اند، گروه ۵۰ 
نفره ای هم در زابل هستند که از همه آنان تشکر می کنم و امیدوارم زحمات تک تک آن ها 
دیده شود. تا به امروز سیستان و بلوچستان به عنوان شهر قهرمان ها معروف بوده است و مایلم 
اعلام کنم امشب با نمایش این مستند جنبه دیگری از زابل را مشاهده خواهید کرد. عوامل 
فیلم هم از استقبال پرشور مردم تشکر کردند و تجربه کار در این مستند و با ناصر پویش 
را تجربه ای لذت بخش و خوبی دانستند و در ادامه مستند »شهر سوخته« به نمایش درآمد.

گروه سینما و تلویزیون-  »کدا« عنوان مستندی به کارگردانی فرح زارع است که به 
روایت زندگی دختری کم شــنوا می پردازد. »کدا« عنوان مستندی به کارگردانی فرح زارع 
اســت که به روایت زندگی دختری کم شــنوا که با کمک سمعک امکان شنیدن دارد و در 
خانواده ای ناشــنوا رشد کرده اســت، می پردازد.فرح زارع درباره مراحل تولید این مستند 
گفت: ۲ جلســه به تنهایی فیلمبرداری را انجام دادم اما پروژه به دلیل شیوع بیماری کرونا 
متوقف ماند. فعلًا پژوهش را ادامه می دهم تا وضعیت بهتر شــود و بتوانم به همراه گروه 
تولید فیلمبرداری را پیش ببرم. وی در پاسخ به این پرسش که چرا نام »کدا« را برای مستند 
خود انتخاب کرده اســت، توضیح داد: این واژه یک نام جهانی است و برای افرادی که در 
خانواده ای ناشنوا بزرگ می شوند، استفاده می شود. این افراد معمولا به لحاظ عقلی زود رشد 
می کنند و مسئولیت سنگینی برعهده دارند. همواره باید نقش مترجم را برای والدین خود 
ایفا کنند. همه جا همراه آنها باشند و مترجم صحبت هایی باشند که مناسب سن آنها نیست.

این مستندســاز در پایان با اشــاره به این که این دختر ۲۷ ساله در تلاش است زبان 
ناشــنوایان را به افراد عادی بیاموزد، اظهار کرد: کاراکتر اصلی فیلم من می خواهد آگاهی 
پیرامون زبان اشاره را افزایش دهد تا افراد بتوانند مکالمه ای هرچند معمولی با افراد ناشنوا 
داشته باشند. او در تلاش است تولیدکنندگان فیلم ها و کلیپ های مختلف را تشویق کند تا 
برنامه های تولید شده خود در هر بخشی را همراه با زیرنویس ارائه دهند تا هم برای ناشنوایان 

قابل استفاده باشد و هم فرزندان آنها راحت تر زندگی کنند.

گروه سینما و تلویزیون-  در فصل ۵ و ۶ سریال »تاج« الیزابت دبیکی ایفاگر نقش 
شاهزاده دایانا شد. »تاج« سرانجام پرنسس دایانایش را پیدا کرد و الیزابت دبیکی بازیگر فیلم 
»تنت« کریستوفر نولان برای ایفای این نقش در فصل های ۵ و ۶ سریال انتخاب شد.دبیکی 
با اعلام اینکه روح دایانا و رفتار و واژه هایش در دل خیلی ها جای دارد از انتخابش برای این 
نقش خبر داد. »تاج« سریال پرطرفدار نتفلیکس ماجراهای خاندان سلطنتی بریتانیا را روایت 
می کند و از اواخر سال ۱۹۴۰ با ازدواج ملکه الیزابت و پرنس فیلیپ شروع شده است. فصل 
۳ این سریال سال ۲۰۱۹ روی آنتن رفت و به دوره ۱۹۶۰ و ۱۹۷۰ پرداخت. دایانا که متولد 
۱۹۶۱ بود در فصل چهارم با بازی اما کورین وارد سریال می شود. همچنین اعلام شد که 
جاناتان پرایس در ۲ فصل نهایی نقش پرنس فیلیپ را بازی می کند. توبیاس منزیس بازیگر 
»بازی تاج و تخت« در فصل ۳ و ۴ نقش وی را بازی کرده بود. برای ۲ فصل پایانی ایملدا 
استانتون برای ایفای نقش ملکه الیزابت انتخاب شده است. اولیویا کولمن تا فصل ۳ در نقش 
ملکه ظاهر شده بود.دبیکی یکی از چند بازیگر معدود غیرانگلیسی است که در این سریال 
جلوی دوربین می رود. نقش وینستون چرچیل را نیز جان لیتگو آمریکایی بازی کرده بود.

بازیگر استرالیایی در »تنت« نولان در کنار دیوید واشینگتن و رابرت پتینسون بازی 
کرده است. وی بازیگر فیلم های دیگری چون »گتسبی بزرگ« و »محافظان کهکشان ۲« و 

سریال »مدیر شب« بوده است. 

مستند »شهر سوخته« به دنبال معرفی 
یافته های جدید است

»کدا« با موضوع ناشنوایان تولید می شود

بازیگر »تنت« برای نقش دایانا انتخاب شد
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رقابتی متفاوت و خاص برای خانم ها در شوتبال گروه سینما و تلویزیون-  سری دوم 
مسابقه »شوتبال« به تهیه کنندگی مشترک 
مقداد مومن نژاد و مسعود رجبیان همچنین 
کارگردانی محمد پیوندی با اجرای حامد 
آهنگــی و مبینا نصیری روی آنتن شــبکه 

نسیم رفت.
ســری جدید شــوتبال در قالب ۲۴ 
مســابقه فیزیکی و تمرکزی طراحی شده 
بــود که در این مســابقه دو بخش آقایان و 
خانم ها شامل ســرگروه و دو همیار با هم 
به رقابت پرداختند. یک شب درمیان شاهد 
حضور خانم ها و آقایان هســتیم.همچنین 
این برای اولین بار اســت که شــبکه نسیم 
تجربه متفاوتی را با حضور خانم ها در یک 

مسابقه تلویزیونی روی آنتن داشته است.
در »شــوتبال« ۲۴ بازی انجام شد و 
می توان گفت چالش اصلی تنوع بازی ها، 
برای شرکت کنندگان است.در سری اول 
مسابقه ما شاهد حضور شرکت کنندگانی 
هســتیم که از نقاط مختلف ایران حضور 
پیدا کردند؛ بیشــتر آن هــا چالش بزرگ 
زندگی خود را ســپری کرده اند و حالا با 
مســابقه ای همراه می شوند که خودشان را 

دوباره می سنجند.
محمد پیوندی کارگردان شــوتبال 
پیرامون حضورش به عنوان کارگردان در 
این مسابقه گفت: به واسطه دوستی با مقداد 
مومن نژاد کارگردان و مسعود رجبیان تهیه 
کننــده کــه رفقای قدیمی من هســتند و 
از ســال های اولی که مــا در تلویزیون کار 
می کنیم و همکاری هایی داشتیم به عنوان 

کارگردان به این برنامه پیوستم.
وی دربــاره تفــاوت شــوتبال بــا 
برنامه های دیگر گفت: تولید مســابقه در 
تلویزیون یکی از ســخت ترین ژانر ها در 
حوزه برنامه ســازی است، چراکه هم باید 
رقابتی را تبییــن کنید که برای مخاطب از 
نظر محتــوا جذاب باشــد و همچنین از 
نظر فرم اینقدر دقیق و منســجم باشــد که 
چارچوب زیبا شناسی و مخاطب شناسی 

را هم رعایت کند.
وی عنوان کرد: من تجربه برنامه های 
گفــت و گــو محــور و اجتماعی حتی 
برنامه های مناســبتی را داشــتم، اما زمانی 
که برای این برنامه دعوت شــدم با توجه 
به سابقه شوتبال که با حضور چهره ها آغاز 
شده بود حضور در این برنامه برای خودم 
یک چالش جذابی بود؛ چون می خواستم 
آن محتوا و ژانر اجتماعی را از ذهن خودم 
فراموش نکنم و از طرفی مســابقه جذابی 
باشــد؛ چراکه تعریف شبکه نسیم نشاط و 

سرگرمی است.
پیوندی درباره محتوای این مســابقه 
اظهار کرد: اولین پیشــنهاد من مورد توجه 
عوامل برنامه و حتی مدیران قرار گرفت و 
آن پیشنهاد، این بود که مسابقه ای در محتوا 
طراحی کردیم تا افراد صرفا یک شــرکت 
کننده برای مســابقه چالشی نباشند، بلکه 

حرفی برای گفتن داشته باشند.
آدم هایــی کــه در زندگــی از یک 
چالش عبور کردند و در زندگیشــان افراد 

جنگجویــی بوده اند. گلادیاتور زندگی را 
می آوریم که هم قصه های آنها را بشنویم و 

هم رقابت داغ آن ها را شاهد باشیم.
ایــن کارگردان بیان کرد: برای من به 
عنوان مخاطب دومیــن نکته جذاب، این 
بود که دوست داشــتم به عنوان مخاطب 
عــلاوه بر برد و باخت شــرکت کنندگان، 
فاکتور های دیگر آن هــا را نیز بدانم. قرار 
شد ما از شــرکت کنندگان فاکتور هایی را 
اســتخراج کنیم و به خوبی آن ها را معرفی 
کنیم تا برای مخاطب تلویزیون مهم باشد 

که چه تیمی برنده و بازنده است.
وی افزود:ما در مسابقه شوتبال یک 
لیگ بــزرگ طراحی کردیم و افراد حاضر 
در آن سابقه ورزشی داشتند و زندگی آن ها 

جذاب و چالش های آن ها مهم بود.
وی در خصــوص چالش های ایجاد 
شده  با شــیوع کرونا گفت: در شروع کار 
که همــه کار های پیش تولیــد و انتخاب 
تیم ها را انجام داده بودیم، با یک چالشــی 
با نام کرونا مواجه شدیم، حدود پنج ماهی 

تولید را متوقف کردیم چراکه مســابقه ما 
تماشــاچی داشت، حتی دکور ما بر اساس 
یک اســتادیوم طراحی شده بود، اما وقتی 
تماشــاچی نبود، نمی توانســتیم ضبط را 
شــروع کنیــم و در نهایت برای شــروع 
تعــداد آن ها را کم کردیم وبا پروتکل های 

بهداشتی ضبط را شروع کردیم.
وی افزود:حتــی مــا دو گــروه از 

کادر درمان هم در مســابقه داشتیم که تیم 
پرســتاران در بخش آقایان تا مرحله فینال 

رسیدند.
پیوندی درباره حضــور خانم ها در 
شــوتبال توضیح داد:شوتبال برای خانم ها 
یک رقابت متفاوت و خاص بود، ما سعی 

کردیــم همه موازین را رعایت کنیم و همه 
بازی های آقایان را خانم ها هم انجام دادند. 
برای این اتفاق مدیران شــبکه نسیم از ما 

بسیار حمایت کردند.
وی دربــاره بازخورد های این برنامه 
با توجه به نبودن سلبریتی ها در آن افزود:ما 
تبلیغات کمتری داشتیم و مخاطب شرطی 
شــده بود و از ما سری قبل شوتبال را توقع 

داشتند، اما به مرور مخاطب جذب برنامه 
شد و این اتفاق خوبی برای ما بود.

ایــن کارگــردان بیان کــرد:در این 
سال هایی که برنامه ســازی کردم، خیلی 
چیز ها از همکاران و دوســتانم یاد گرفتم، 
بــه یک نتیجه رســیدم با احتــرام به همه 

سلبریتی ها و آدم هایی که برای جایگاه خود 
زحمت کشیدند، من نظرم این است قاب 
تلویزیون خودش قابلیت سلبریتی سازی 
دارد، از آدم هایی که ما از آن ها به راحتی رد 
می شویم و چقدر می توانند این آدم ها الگو 

و تاثیر گذار باشند.
پیوندی درباره ادامه مسابقه شوتبال 
و فصل هــای بعدی عنــوان کرد: با پخش 
فینال فصل دوم شوتبال به پایان می رسد، با 
همفکری مردم و شنیدن نقد منتقدان، پیش 
تولید ســری جدید را آغاز خواهیم کرد و 
بعــد از ایام ماه محرم و صفر برمی گردیم. 
البته این ساختار را حفظ می کنیم و تقویت 
خواهیم کرد. تغییراتی در بازی ها در سری 
جدید شــوتبال انجام می دهیم و ثبت نام و 
فراخوان را اطلاع رســانی کردیم و منتظر 
افراد مختلف برای شــرکت در مســابقه 

هستیم.
در ادامه با الناز کمپانی و مریم طوسی 
دو شــرکت کننده گروه »دختران باد« که به 
فینال راه پیدا کردند گفت و گویی داشتیم:

الناز کمپانی یکی از شرکت کنندگان 
مسابقه شوتبال است. کمپانی در سال ۲۰۱۸ 
مدال نقره رشته دو ۶۰ متر بامانعِ هشتمین 
دوره مسابقات قهرمانی دو و میدانی داخل 
ســالن آسیا  را به دست آورد. وی هم اکنون 
رکورد دار در دوی شــصت متر و صد متر 

بامانع است.
کمپانــی درباره حضــور در برنامه 
شــوتبال گفت: زمانی که برای حضور در 
برنامه شوتبال با من تماس گرفتند، به عنوان 
یک خانم که باید در یک برنامه تلویزیونی 

مسابقه داشته باشم، برایم خوشایند بود.
وی افزود: هــر چه مراحل مختلف 
مســابقه را ســپری می کردیم، استرس ما 
بیشــتر می شد و خیلی جدی تر به  آن نگاه 

کردیم.
این دونده درباره مســابقه شــوتبال 
توضیح داد: همیشــه در مسابقات به برنده 
شدن و جایگاه اول فکر می کنیم، من خودم، 
چون در رشــته انفرادی دو میدانی فعالیت 
می کنم هیچ وقت تیمی مسابقه نداده بودم 

و برای اولین بار در شــوتبال مسابقه تیمی 
را تجربه کردم. البته در خندوانه به صورت 
مسابقه شرکت کرده بودم، اما در شوتبال به 
صورت لیگ برگزار شد و به فینال رسیدیم.

کمپانی درباره مســابقات اخیر خود 
گفت: به خاطر کرونا مســابقه ها کنســل 
می شــود. اما من تمرینات خودم را انجام 
می دهم، فعلا برای سوم شهریور قرار است 
مسابقه جایزه بزرگ در ایران داشته باشیم.

مریم طوســی یکی دیگر از شرکت 
کنندگان مسابقه شوتبال دونده دو  سرعت 
اســت. او رکورددار دو های ۱۰۰ متر، ۲۰۰ 
متر و ۴۰۰ متر زنان ایران است. طوسی دو 
مدال طلای قهرمانیِ داخل ســالن آسیا در 
دو ۴۰۰ متر و ســه مدال برنز در دو های ۴ 
در ۴۰۰ متر امدادی و ۶۰ متر ستارگان آسیا 
را به دست آورده است. او بهترین ورزشکار 
و بهترین ورزشــکار اخلاق سال ۱۳۹۲ و 
فارغ التحصیل رشته تربیت بدنی از دانشگاه 

تهران است.
طوســی درباره حضور در مســابقه 
شوتبال گفت: مسابقه شوتبال جذاب بود، 
ابتدا فکر نمی کردم اینقــدر برایم جذاب 
و هیجان انگیز باشــد. هر چه قدر جلو تر 
رفتیم این هیجان بیشــتر شد و یک مسابقه 
جذاب برای ما رقم زد. وی ادامه داد:اولین 
مسابقه ای بود که در تلویزیون به این شکل 
برای خانم هابرگزار شــد، حضور خانم ها 
باعث شــد که در عرصه های مختلف در 
این مسابقه دیده شــدند. خود من با چند 
خانم در حوزه های مختلف آشــنا شــدم. 
بازخورد های خوبی را از طرف خانواده و 

دوستان و مردم شاهد بودم.
طوســی اظهار کرد:رسیدن به فینال 
شــوتبال خیلی جذاب بــود و از اول هم 
هدف ما رســیدن به فینال بــودو برای آن 
خیلی تلاش کردیم. من همیشــه انفرادی 
در مســابقه شرکت کرده بودم و این بار در 
قالب یک تیم جذابیت های متفاوتی برای 

ما داشت.

گروه ســینما و تلویزیون-بازیگر 
کشورمان درباره معیار خود برای پذیرش 

نقش صحبت کرد.
مهدی فقیــه از بازیگران با اخلاق و 
پیشکسوت سینما، تئاتر و تلویزیون ایران 
است. او را بیشتر به عنوان بازیگر سریال ها 
و فیلم های تاریخی و مذهبی می شناسیم. 
»مهدی فقیــه« اوایل دهه۴۰ به عنوان رتبه 
دوم کشوری، بورسیه دانشگاه شد و همان 
زمان برای تحصیل به فرانســه رفت و در 
دانشــگاه ونسن فرانســه تئاتر خواند.  او 
هم اینک در ســریال »جشن سربرون« به 
کارگردانی مجتبــی راعی و تهیه کنندگی 
حســن نجاریان از محصولات مرکز سیما 

فیلم در حال ایفای نقش است.
مهدی فقیــه  درباره قصه ســریال 
»جشــن ســربرون« گفت: اصولاً ایلات 
و عشــایر دور هم زندگی می کنند، بسیار 
مهربان هســتند و از قدیم الایام خالصانه 
دامپروری می کنند تا گوســفند و گوشت 
مردم شــهر را تأمین کننــد. البته در تمام 
دوران ها افرادی بوده اند که ایلات را مورد 
اذیــت و آزار قرار می دادند و زیاده خواهی 

می کردند. قصه ســریال »جشن سربرون« 
هم حول همین محورها می چرخد. 
پیروز تفکرات مردمی دارد

بازیگر »ملک ســلیمان« درباره نقش 
خود در این ســریال اظهار کــرد: من در 
سریال »جشن ســربرون« نقش مردی به 
نام »پیــروز« را بازی می کنــم که یکی از 
شخصیت های عشایری است. اگر حرفی 
می زند و اشــکال و ایرادی را بیان می کند، 
تنها برای سربلندی ایلش است. او تفکرات 
ملی و مردمی دارد و منافع جمع را بر منافع 

خود ترجیح می دهد.
»جشن ســربرون« فرهنگ و 

رسوم ایلات را به تصویر می کشد
فقیه درباره کار در ســریال تاریخی 

توضیح داد: ســریال های 
آپارتمانــی و روز جامعه 

در تلویزیون زیاد است 
بینندگان  توســط  که 

دیده می شــود و بیشتر 
بعُــد ســرگرمی دارد؛ اما 
ســریال های تاریخــی آن 
هم سریال هایی که زندگی 

ایلات و عشــایر را به تصویر می کشــد 
بــرای مخاطب بســیار جــذاب و 
دوست داشتنی است. در مجموعه 
»جشن ســربرون« علاوه بر نوع 
رفتار ایلات با نوع زندگی آن ها 
در چادر و حتی صنایع دســتی 
آن ها جاجیــم و قالی که زینت 

بخش خانه ها در تمام دنیا اســت، 
هم آشنا می شویم. 

علاوه بر نــوع زندگی به نوع 
آداب و رســوم و فرهنگ 
آن ها بیشتر پی می بریم. 
مخاطــب از این نوع آثار 
می کند  اســتقبال  حتما 
مــا در تلویزیون کمتر به 
زندگی ایلات توجه شده 
است. بازیگر سریال »مریم 
مقــدس« ادامه داد: 

مردم ایلات و عشــایر افرادی بسیار آرام، 
مهربان و با غیرت هستند و ما شاهد دلاور 
مردی  آن ها در زمان انقلاب و جنگ بودیم 
که بخشی از نوع رفتار این مردم با صلابت 

در »جشن سربرون« دیده می شود.
لهجه  ندارم

این بازیگر با ســابقه و پیشکسوت 
ســینما و تلویزیون، دربــاره گویش خود 
در این مجموعه گفت: من خودم شیرازی 
هستم؛ اما آقای راعی توصیه کردند کاملًا 
فارسی صحبت کنم و هیچ لهجه ای نداشته 
باشم. در کل، متن فیلمنامه 
آهنگ خاصی را دارد. این 
داســتان به تمام عشایر 
بازمی گردد و اصولاً نوع 
زندگی و رفتار عشــایر از 
شرق تا غرب نزدیک به هم 
است و شاید به همین دلیل 
بازیگران سریال نباید لهجه 

داشته باشند.
کار در سریال های 
تاریخی بســیار سخت   

است

وی درباره همــکاری خود با گروه 
سازنده »جشن ســربرون« گفت: پیش تر 
با آقای راعی کار های ســینمایی از جمله 
»غــزال« و »تولد یک پروانه« را داشــتم و 
با نوع کارگردانی ایشــان آشنا هستم. آقای 
نجاریان )نهیه کننده( هم بســیار همراه ما 
هستند؛ ولی کلًا شرایط کار در سریال های 
تاریخی ســخت اســت. ما این روزها در 
بیابان ها مشغول تصویربرداری ۶ ،۷ ساعته 
زیر تیغ آفتاب هســتیم و این بسیار سخت 
است؛ آن هم با لباس ها و گریم سنگین. ولی 
این دست کار ها ارزش دارد؛ زیرا ماندگار 

است و دیده می شود.
بازی در کار هایی را می پذیرم 

که در شأن مردم باشد
فقیه در پایان گفت: در طول فعالیت 
هنری ام هیــچ گاه همزمــان دو پروژه را 
قبــول نکردم؛ برای »جشــن ســربرون« 
تصویربــرداری در زمســتان و برف باقی 
مانده اســت و فکر می کنم تا پایان ســال 
درگیر این پروژه خواهم بود. در تمام مدت 
عمرم تلاش کردم کاری را قبول و بازی کنم 

که در شأن مردم باشد.

گــروه ســینما و تلویزیــون-
»خســرو معصومــی«، فیلمنامه نویس و 
کارگردان، فیلم »گاو آمریکایی« را دارای 
ویژگی هایی از سینمای جنوب دانست و 
گفت: خیلی اهمیت دارد که فیلمســاز به 

سرزمین مادری خود توجه کند.
خســرو معصومــی دربــاره فیلم 
کوتــاه گاو آمریکایی بــه کارگردانی و 
نویسندگی آســمان طوسی از ۱۶ مرداد 
در گروه سینمایی هنر و تجربه در باکس 
»بازگشت کوتاه« اکران شده است، اظهار 
داشــت: آسمان طوســی فیلمساز بسیار 
خوبی اســت و پیش از »گاو آمریکایی« 
فیلم دیگــری در اهواز ســاخته بود که 
بســیار آن فیلم را پســندیدم و به خود او 
نیز گفتم امــا انتظار من از گاو آمریکایی 
بیشــتر بود. باتوجه به اینکه این فیلم در 

جشــنواره های مختلف موفقیت هایی را 
کسب کرده است، می توان گفت طوسی 

فیلم خوبی را ساخته است. 
کارگردان رسم عاشق کشی با اشاره 
به حال و هوای فیلم کوتاه گاو آمریکایی 
و جغرافیــای بومی آن دربــاره اهمیت 
سینمای جنوب کشور و توجه به آن اظهار 
داشــت: هر کارگردانی که در جنوب کار 
کرده است دست روی موضوعات جالبی 
برای ســاخت فیلمش گذاشته است؛ به 
عنوان مثال فیلم  آن سوی آتش از کیانوش 

عیاری و چند کار ناصر تقوایی. 
معصومی ادامه داد: فیلمسازانی که 
در جنوب کار کرده اند به ویژه آن هایی که 
اهل آن منطقه هستند در هر دوره زمانی، 
اکثرا فیلم های تاثیرگذار و شــاخصی به 
لحاظ موضوع و فضای جنوب ساخته اند. 

وی درباره سختی های ساخت فیلم 
در جنوب کشــور گفت: این ســختی ها 
بســتگی دارد که فیلمســاز تا چه اندازه 
به آن منطقه اشــراف داشته باشد. اگر به 
مسائلی مانند ویژگی های بومی آن منطقه 
و ساکنانش اشراف داشته باشد فیلمی هم 
که می سازد، نمود آن مسائل بومی است.

نویســنده و کارگــردان خــرس 
افزود: کســی مانند آسمان طوسی که در 
اهواز بزرگ شــده و فرزند جنوب است 
موضوعاتی را کــه در فیلم هایش مطرح 
می کند، خاص اســت و اگر فیلم خوبی 
هم نباشد موضوع فیلم مخاطب را به فکر 

فرو می برد.
کارگردان فیلم کار کثیف تاکید کرد: 
موافق این هســتم که دوستانی که متعلق 
بــه اقلیم خاصی از ایران مانند مازندران، 

گیلان، بوشــهر، اهواز و... هســتند و در 
این مناطق فیلمسازی می کنند، می توانند 
بــه موضوعاتی کــه در آن منطقه وجود 
دارد، بپردازنــد زیرا موضوعات بســیار 
تاثیرگذاری و چشــمگیری در ســینما 
هســتند.  وی ادامه داد: به عنوان مثال در 
این زمینه می توان به مســتند واکس-چه 
ســاخته کامران حیدری درباره ابراهیم 
منصفــی شــاعر، ترانه ســرا و خنیاگر 
هرمزگانی، اشاره کرد. در مناطق دیگران 
مانند مازنــدران و خراســان فیلم های 
خاص و تاثیرگذاری ســاخته شده اند که 
مســائل بومی خاص آن منطقه را لحاظ 

کرده اند.
ایــن نویســنده گفــت: برخــی 
فیلمســازان بــا ســاخت فیلم هایی در 
جنوب کشور کارهای ماندگاری را خلق 

کرده اند که ســاخت آن  فیلم ها در مناطق 
دیگر میسر نبود. مناطق جنوب کشور از 
امکاناتی مانند دریــا، آب و هوا و خاک 
خاص برخوردار هســتند که افرادی که 
مدت طولانی در آنجا ســاکن می شوند، 
وابســته می شوند و به ســراغ خلق آثار 

هنری می روند.
کــرد:  خاطرنشــان  معصومــی 

فیلمســازان جدید یک مقــدار از منطقه 
بومــی خود فاصله گرفته انــد اما برخی 
مانند آســمان طوســی تعلق خاطری به 
شــهری محل تولد و زندگی خود دارند 
و موضوعاتــی را هم که معمولا انتخاب 
می کنند ماننــد داســتان گاو آمریکایی 
موضوعاتی اســت کــه در آن منطقه رخ 

داده و برای بسیاری افراد جذاب است.

خسرو معصومی:

»گاوآمریکایی«ویژگیهایسینمایجنوبرادارد

محمد پیوندی کارگردان شوتبال درباره سختی تولید مسابقه برای تلویزیون و حضور خانم ها در این مسابقه توضیح داد.
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سری جدید شوتبال در قالب ۲۴ مسابقه فیزیکی و تمرکزی طراحی شده 
بود که در این مسابقه دو بخش آقایان و خانم ها شامل سرگروه و دو همیار 
با هم به رقابت پرداختند. یک شب درمیان شاهد حضور خانم ها و آقایان 
هستیم.همچنین این برای اولین بار است که شبکه نسیم تجربه متفاوتی 
را با حضور خانم ها در یک مســابقه تلویزیونی روی آنتن داشته است.

سازندگان»هولیا«راهیترکیهمیشونداحیایگیشهآمریکایشمالیباراسلکرووباباسفنجی
گروه ســینما و تلویزیون- دو فیلم ســینمایی »نامتعادل« و »باب اسفنجی« همزمان با بازگشایی سینما ها در گیشه کشور کانادا 
اکران شــدند. گیشــه آمریکای شمالی بعد از یک دوره پنج ماهه تعطیلی به دلیل همه گیری ویروس کرونا دوباره به فعالیت و جذب 

مخاطبان ادامه می دهد.
بزرگترین سینما های کانادایی طی هفته گذشته بازگشایی شدند تا میزبان فیلم های سینمایی مهیج »نامتعادل« با بازی راسل کرو 
و همچنین »فیلم باب اسفنجی: اسفنج در حال فرار« باشند. این دو فیلم، اولین عناوین هالیوودی هستند که از زمان شیوع ویروس و 
بسته شدن سینما ها به صورت گسترده اکران می شوند. در آمریکا، سینما های زنجیره ای بزرگ تاریخ بازگشایی خود را چندین بار به 

دلیل افزایش میزان مبتلایان به کووید ۱۹ تغییر داده اند؛ اما حالا با محصولات جدیدی که در 
اختیار دارند تصمیم به بازگشــایی گرفته اند. فیلم »نامتعادل« در تاریخ ۲۱ آگوســت در این 
کشــور اکران می شــود و بعد از آن هم فیلم جدید نولان در سوم سپتامبر اکران خواهد شد. 

فیلم »باب اسفنجی« که سومین فیلم سینمایی بر اساس این شخصیت 
کودکانه است، در گیشه کانادا ۹۰۰ هزار دلار فروخت. این فیلم 
قرار نیســت در ایالات متحده اکران شــود و به صورت آنلاین 

منتشر خواهد شد.
»نامتعادل« راســل کرو هم که حدوداً در ۳۰۰ سینما اکران شد، 

۵۸۲ هزار فروخت. اگرچه مجموع فروش هر دو فیلم میزان قابل توجهی نیست، اما 
تمایل مخاطبان به ســینما رفتن در روز هایی که هنوز ویروس کرونا پا برجاســت را نشان 
می دهد. زمانی که هفته آینده فیلم سینمایی »نا متعادل« در ایالات متحده آمریکا اکران شود، 
۵۰ درصد از سینما ها در ۴۲ ایالت این کشور بازگشایی می شوند. گفته می شود این میزان در 

دو هفته بعد نیز به ۷۵ درصد افزایش خواهد یافت. در حال حاضر نیویورک و کالیفرنیا دو بازار 
مهم آمریکا به علاوه نیوجرسی هنوز تعطیل هستند. بسیاری از سینما ها در جهان از جمله چین 

بازگشایی شده اند و اکران مجدد فیلم سینمایی »هری پاتر« از کمپانی برادران وارنر در این کشور 
موفقیت آمیز بود. کمپانی وارنر قصد اکران فیلم های »میان ستاره ای« و همچنین »تلقین« را به 

مناسبت ده سالگی این اثر دارد.

گروه سینما و تلویزیون-سازندگان فیلم سینمایی 
»هولیا« بــه کارگردانی مرتضی آتش زمــزم برای ادامه 

فیلمبرداری راهی ترکیه می شوند.
با پایان فیلمبرداری بخش های ایران در لوکیشن های 
تهران، سازندگان فیلم سینمایی کمدی فانتزی »هولیا« به 
کارگردانــی مرتضی آتش زمــزم به ترکیه می روند تا در 

شهرهای استانبول و آنتالیا به ادامه کار بپردازند.
پوریا پورسرخ، محمد رضا هدایتی، علی انصاریان، 
مریم امیر جلالی، بهراد خرازی، محمد فیلی، افشین سنگ 
چاپ، مجید شــهریاری، شیوا خسرومهر، شیوا طاهری، 
شــراره رخام و هولیا دیکن بازیگر ترکیه ای در این فیلم 

بازی دارند. مذاکرات نهایی برای حضور یک بازیگر زن ترکیه ای در حال انجام اســت تا در لوکیشــن های این کشــور و چند 
سکانس باقی مانده جلوی دوربین رود. امیر غلامی، عسل پولادی، الیف دمیرلی و محمدعلی شاهین در ترکیه به گروه سازنده 

فیلم می پیوندند.
ســازندگان به جای خلاصه داســتان، این متن را ارائه داده اند: »در ایران پدر و مادرها به بچه هاشــون اجازه هر کاری را 
نمی دهند، ولی همیشــه نوه داســتانش فرق داره!«.سایر عوامل اصلی فیلم عبارتند از تهیه کنندگان: ایرج تقی پور، مرتضی آتش 
زمزم، نویسندگان: مرتضی آتش زمزم و جلال الدین دری، مدیر فیلمبرداری: محمد فضیله، مدیر برنامه ریزی و سرپرست گروه 
کارگردانی: مسعود حقی، مدیر تولید: ابوالفضل آتش زمزم، مدیر صدابرداری: میثم یاردیلو، طراح گریم: مهیاد میمی، طراح صحنه 
و لباس: علی سنگینی، فیلمبردار: امین اسحاقیان، تدوین: کاوس آقایی، تصویربرداری هوایی: مصطفی علی پور حقیقی، جانشین 
تولید: مهدی رجبی، عکاس: آرش شاه محمدی، برنامه ریز: امین رنجبر، دستیار کارگردان: لیلا نصر، منشی صحنه: مرجان بهرامی، 
مشاور پروژه: محسن کیانی، مدیر تدارکات: مهدی رهبری، دیگر بازیگران: مهدی امینی، علی کوچولو، مریم نقیب، شیما جوهری، 
هدی اســتواری، غلام نیک نژاد، مهدی حســینی، شاهین آقا بیگی، حمید خدادادی، حجت شمس، هما شمس، پریا غنی زاده، 
لیلا نصر، لیدا سجادیه، بهنام سعدی، علی رفیعی و بازیگر نوجوان امیرحسین سهرابی و مشاور رسانه ای: هادی اعتمادی مجد.


